
证书编号：ISC-O-2023-1807-R

兹 证 明

山东创兴电气科技有限公司

统一社会信用代码：9137090055093043X8
注册地址：山东省泰安高新区龙潭南路普瑞纳支路西段 邮编: 271099
经营地址：山东省泰安市高新区龙潭南路以东 266米，南天门大街以南 300米 邮编: 271099

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

变压器及配套产品的生产, 低压开关设备、高压开关设备、机电产品、
电线电缆的销售所涉及相关场所的职业健康安全管理活动

发证日期：2023年 05月 04日
换发日期：2024年 05月 07日
有效期至：2026年 05月 03日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2023-1807-R

This is to certify that

Shandong Chuangxing Electric Technology Co., Ltd.

The social credit code：9137090055093043X8

Registered Address: The west section of Purena Branch Road, Longtan South Road, Tai'an High-tech Zone, Shandong

Province

Audit Address: 266 meters east of Longtan South Road, Tai'an City, Shandong Province, 300 meters south of Nantianmen

Street

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities in related places involved in the production of
transformers and ancillary products, low-voltage switchgear, high-voltage switchgear, mechanical and electrical
products, and sales of wires and cables

Issue Date：2023-05-04

Change Date：2024-05-07

Expiration Date: 2026-05-03

Occupation Health Safety

Management System Certificate


